
DU-RM.0012.53.2020

Protokół z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej z dnia 15 października 2020 
r._posiedzenie zdalne

Tryb  zwołania: Komisja  zwołana  przez  Przewodniczącą  Rady  Miejskiej,  w  związku  z
zaopiniowaniem projektów uchwał
Prowadzący obrady zdalne: Przewodnicząca  komisji Monika Pawlik

Porządek obrad: 1. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych

Czas trwania posiedzenia: 0:05(16:30 do 16:35)

Frekwencja Radnych:

• Jarosław Deleska
•Irena Owczarz
•Barbara Wszołek

•       Barbara Strzelecka

Nieobecni:
• Zofia Bazańska

•Łukasz Wesołowski

Kierownictwo Urz  ędu:  

•Burmistrz – Zbigniew Szaleniec
•Skarbnik- Bogusława Tanhojzer

Ustalenia i Rozstrzygnięcia:

Pozytywnie zaopiniowano projekty:

Projekt Nr 139  w sprawie zmian w budżecie miasta Czeladź na rok 2020

M.Pawlik-  Witam  wszystkich  bardzo  serdecznie  na  zdalnym  posiedzeniu  Komisji  Finansowo-
Budżetowej,  witam Pana  Burmistrza,  Panią  Skarbnik  i  szanownych  radnych.  Przechodzimy do
porządku obrad. Mamy 1 projekt uchwały do zaopiniowania  w sprawie zmian w budżecie miasta
Czeladź na rok 2020. Chodzi o pożyczkę na basen.

Skarbnik-  uchwała  jest  króciutka,  dotyczy  tego  ze  Państwo  Radni  macie  uprawnienia  do
udzielenia zgody na pożyczki. Umowy są już podpisane, kwota wyjdzie i wróci w ciągu miesiąca i
Państwo  wyrażają  zgodę  na  udzielenie  pożyczki.  W związku  z  inwestycją  dotyczącą  budowy
odkrytego  basenu  prowadzonej  przez  spółkę  Czeladzkie  Wodociągi  zaistniała  konieczność
udzielenia  przejściowego  finansowania  inwestycji  w  postaci  „pomostowej”   krótkoterminowej



pożyczki, która będzie udzielona z budżetu miasta. Spółka stara się o dofinansowanie inwestycji
pożyczką i kredytem z banku BGK. Jednakże procedury uruchomienia środków wydłużyły się w
związku  z  epidemią,  a  wykonawca będzie  wystawiał  faktury  za  kolejne  etapy  inwestycji.
Przewiduje się, że uruchomienie pożyczki i kredytu z banku nastąpi do końca listopada 2020 roku i
wtedy spółka zwróci pożyczone środki.

M.Pawlik- Rozumiem, że uruchomienie pożyczki z banku nastąpi do końca listopada? 

Burmistrz- zbliża się termin zapłaty za wykonaną prace i nie chcemy wstrzymywać firmy i chcemy
udzielić pożyczki. Myślimy, że w szybkim czasie kredyt zostanie udzielony.

M.Pawlik-  czy są pytania? Przechodzimy do głosowania Projektu Nr 139  w sprawie zmian w
budżecie miasta Czeladź na rok 2020

Głosowanie:
za-5

przeciw-0

wstrz-0

ilość członków komisji:7

ilość członków komisji podczas głosowania:5

M.Pawlik – Dziękuje. Zamykam posiedzenie komisji.

Protokołowała             

Przewodniczący

Milena Kubasik- Janicka               Monika Pawlik

Data napisania protokołu :15.10.2020

Data podpisania protokołu :...........................…

Data przekazania protokołu do BIP : …........…


	DU-RM.0012.53.2020

